



**Welcome to the Maryland Gospel Church
Online Worship**

**歡迎光臨馬利蘭福音教會
網上敬拜聚會**

Worship Service starts at 10 am EDT Sundays

敬拜聚會時間：

每主日美東時間早上十時正

Zoom Meeting ID : 283-390-5153

Passcode 密碼 : 392766





本主日信息：

兒子的名份

加拉太書 4:1-11

講道：吳維雄 長老

翻譯：蔣姝妍 姊妹

This Sunday's Message:

The Full Rights of Sons

Galatians 4:1-11

Preacher: Elder David Wu

Interpreter: Sister Susan Jiang

崇 拜 程 序

主曆2021年11月14日

領會主席: 李權 弟兄

宣召禱告

主 席

敬拜讚美詩

呂韻梅 姊妹

牧 禱

牧 長

信 息 **兒子的名份**

吳維雄 長老

經 文 **加拉太書 4:1-11**

翻譯: 蔣姝妍 姊妹

回應詩歌

會 眾

三一頌

會 眾

祝 福

牧 長

迎賓、報告

主 席

奉 獻

會 眾

Order of Worship

November 14, 2021

Moderator: Brother Quan Li

Call to Worship	Moderator
Worship Songs	Sister May Lu
Pastoral Prayer	Pastor/Elder
Message The Full Rights of Sons	Elder David Wu
Scripture Galatians 4:1-11	Interpreter: Sister Susan Jiang
Response Song	Congregation
Doxology	Congregation
Benediction	Pastor/Elder
Announcements	Moderator
Offering	Congregation

背誦經文 Bible Memory Verse

- 上週背誦經文是：以弗所書 4:2-3 "凡事謙虛、溫柔、忍耐，用愛心互相寬容，用和平彼此聯絡，竭力保守聖靈所賜合而為一的心。"

Last week's Bible Memory verse was Ephesians 4:2-3 "Be completely humble and gentle; be patient, bearing with one another in love. Make every effort to keep the unity of the Spirit through the bond of peace."

- 本週背誦經文是：瑪拉基書 3:16 "那時，敬畏耶和華的彼此談論，耶和華側耳而聽，且有紀念冊在他面前，記錄那敬畏耶和華、思念他名的人。"

This week's Bible Memory verse is Malachi 3:16 "Then those who feared the LORD talked with each other, and the LORD listened and heard. A scroll of remembrance was written in his presence concerning those who feared the LORD and honored his name."

代禱事項 Prayer Items 11-14-2021

1. 請大家同心合意地向主禱告，求主顯明祂對我們教會的帶領。
Please pray in one accord and ask God to show His vision to MGC.

2. 為11月7日的會員大會感恩！也請為2022年的長執同工們的服事代禱。

We give thanks to the Lord for the congregational meeting on November 7. Please remember the ministry of 2022 Elder and Deacon Board in prayer.

3. 請為感恩節和聖誕夜的特別聚會代禱。

Please pray for the special meetings on Thanksgiving and Christmas Eve.

4. 請為"幸福小組" 2.0 的跟進工作代禱！

Please pray for the follow-up work of Happiness Group 2.0 ministry.

代禱事項 Prayer Items 11-14-2021

5. 請為彼得前後書的查經聚會代禱！

Please pray for the Bible study on 1 and 2 Peter!

6. 為美國代禱。

Please pray for the US.

7. 為受逼迫的主內肢體代禱。

Please pray for the brothers and sisters who are under persecutions.

8. 請為每個主日忠心參與各項服事的同工們感恩，並為他們的服事代禱！

We give thanks to the Lord for all coworkers who faithfully serve on Sundays. Please remember their service in prayer.

代禱事項 Prayer Items 11-14-2021

9. 汪青姊妹的父親週五11月5日過世，她正在趕回家的路上。請為汪青姊妹和家人禱告，願主安慰他們的心！

Sister Nina Wang's father passed away last Friday, 11/05, and she is still on the way home. Please pray for sister Nina Wang and her family. May the Lord comfort their heart !

10. 請繼續為身體軟弱的和有需要的肢體代禱，包括: 楊修微和兒子胡祐銘、林清源和黃鎮君、趙芳、王潔行的母親、楊守華、劉江倫、巫開明、彭澤寧、高秋秋、蔣姝妍父母、章賢方、何牧師的母親等。

Please continue to pray for Vivian Yang and Vincent (son), Catherine and Simon Widjaja, Fang Zhao, Jiexing Wang's mother, Shouhua Yang, Solomon Liou, Kaiming Wu, Ephraim Pang, Qiuqiu Gao, Susan Rofe's parents, Xianfang Zhang, pastor He's mother and others.